
Referat: Deltagere i bestyrelsesmøde ved Højfyns Spejderne ”ROLANDS GRUPPE” 

Inviterede: Pia Lund Hansen, Steffie Schulz, Jan Charles Hansen, Claus Juel, Jannie Bahrt 
Hartmann, Lisbeth Abrahamsen 

 

Deltagere: Lisbeth, Pia, Henrik og Jan 
 

 

DAGSORDEN / Referat: 
 

Dato: 03-10-2024 

Sted: Spejderhytten, Kl.: 19:00 

 

 1. Valg af ordstyrer og referent Lisbeth er referent og Jan er ordstyrer 

 2. Godkendelse/bemærkning til 
sidste referat 

Den er godkendt. 

 3. Godkendelse af dagsorden. Dagsordnen er godkendt 

4. Nyt fra ledergruppen Pia har besluttet sig for at hun gerne vil stoppe på mini-
gruppen. Dette med baggrund i, at hun er alene med dem, og 
ønsker sig en at have dem sammen med. Claus har tilbudt at 
overtage mini-spejderne, men det ændre ikke på 
problematikken omkring, at Pia er alene.  

Jannie er ikke leder længere. Men er fortsat med i 
bestyrelsen.  

Pia vil gerne fortsætte som trop, såfremt hun ikke er alene.  

Vi vil forsøge at finde en løsning på det, dette gennem et 
ledermøde.  

Henrik og Pia tager initiativ til at indkalde Claus og Nicolai til 
ledermøde for at drøfte situationen omkring de manglende 
ledere til grupperne.  

Victor har fået 10.000 kr fra nordeafonden til indkøb af rafter. 

5. Ønsker til næste års budget Lederne går i tænkeboks. Hvis der skal laves en karusel igen, 
skal der laves et beslag til den i jern.  
Et brændeskur med låg på og lås. Evt. et gitter der kan 
hægtes af. Det skal være samme nøgle som der bruges til at 
låse sig ind i huset.  

Lukke den ene side til i bålhytten. 



Der er behov for at få kigget på teltene, da der er en oplevelse 
af, at der er nok telte, men det er usikkert om der er stænger 
nok.  

6. Kommende lejre Juletur sidste weekend i november. Familiespejd kommer på 
besøg. Der er betaling ift. tilmelding. Prisen afhænger af, hvor 
længe man besøger eller tager ophold.  

Sommerlejr: Centerlejr  

Kanotur: Trop-spejderne (foråret) 

Mus-lejr: Mini-spejderne 

7. Økonomi Der er 21.800 på kontoen aktuelt.  

Der er kommet nyt gebyr på 1250 kr om året for at have konto 
og kort.  

8. Divisionsturneringen Det forventes ikke, at vi deltager grundet konfirmationerne.  

9. Fenris og Barske Skal afsted på Fenris med én patrulje. Barske har vi én 
spejder der tager afsted sammen med Aarup spejderne.  

10. Stativ til rafter og budget Når der er kommet fine rafter, vil vi gerne passe godt på dem, 
hvor de kan ligge ned med et tag over.  

Thomas (Lisbeths mand) laver et prisoverslag til budget. 

11. Arbejdsdag Vi har forsøgt at komme i kontakt med kommunen i forhold til 
at få beskåret toppen af træerne ud mod gaden. Dette også 
for at sikre at træerne ikke ødelægger taget på bålhytten.  

Der inviteres til søndag den 3. november inkl. frokost. 09:00-
15:00 

12. Medlemstal 19 spejdere aktuelt hvoraf 6 er familiespejd + 2 nye 
familiespejd. 

6 trop.  

13. Evt. Julekalender salg Det er besluttet at troppen sælger lodder i år. Det aftales med 
troppen, hvor mange lodder de ønsker at sælge. 200 lodder 
giver potentielt 2800 kr til troppen.  

14. Aftaler og planlægning af 
næste bestyrelsesmøde 

14. januar 2025 kl. 19:00-21:00 

 

 


